
ČANGRIZAONICA, 13.03.2019. 

PITANJE: U centru Vrebca prema Podlapači prije 2 godine postavljene su dvije 

lampe koje ne svijetle još uvijek. Koji je razlog da ne rade, ako su već 

tamo postavljene? 

ODGOVOR:    GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ 

Hvala na pitanju. Točno je da su u centru Vrebca postavljene lampe, 

imali smo sastanak sa predstavnicima HEP-a i obišli teren. Trafostanica 

je u funkciji ali  fali peta žica cca 4 – 5 km, te je dogovoreno da će HEP 

ugraditi istu kako bi i taj dio mjesta bio osvjetljen. 

PITANJE: Kako ravnatelj OŠ dr. Jure Turića Gospić može dozvoliti da mu učenici u 

Područnoj školi u Smiljanu već godinama hodaju po oštećenom i 

raspadnutom laminatu? Je li se uopće vodi briga o tim učenicima i 

mogućim ozljedama dječice? 

ODGOVOR:  RAVNATELJ OŠ DR. JURE TURIĆA IVICA RADOŠEVIĆ 

Oštećeni laminat kao i podlogu ispod laminata u Područnoj školi 

Smiljan, u cijelosti ćemo zamijeniti i obnoviti na proljetnim praznicima 

od 18. do 26. travnja ove godine. 

 


